



广东中之鉴认证有限公司

质量管理体系认证证书

NO: 2070023Q10355R0S

兹证明

东莞市利泰实业有限公司

东莞市石碣镇黄泗围工业区二栋

统一社会信用代码: 91441900699727042N

质量管理体系符合

GB/T19001-2016/ISO9001:2015 标准

该质量管理体系适合

绣花、服饰辅料的加工，工作制服的生产

颁证日期: 2023年08月29日

本证书有效期自2023年08月29日始至2026年08月28日

获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效



公司代表 (签名)



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C207- M

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn)
上查询证书时效及适用性可向认证机构查询: 网址: www.iso-zcc.com 或致电: 020-37889183。
中国广东省广州市天河区黄埔大道西163号富星商贸大厦东塔151 (510620) 广东中之鉴认证有限公司



Guangdong Zhongzhijian Certification Co., Ltd.

**CERTIFICATE OF CONFORMITY OF QUALITY
MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATION**

No: 2070023Q10355R0S

This is to certify that the **QUALITY MANAGEMENT SYSTEM** of
DONGGUAN LEI TAI INDUSTRIAL COMPANY., LTD

BLOCK 2 HUANGSIWEI INDUSTRIAL ZONE SHIJIE, 523296 DONGGUAN, GUANGDONG SHENG, CHINA

Organization Code:91441900699727042N

is in conformity with

GB/T19001-2016/ISO9001:2015 Standard

This system is valid for the

EMBROIDERY, TRIMS, ACCESSORIES AND GARMENT PRODUCTS

Date of issue:2023-08-29

Term of validity of this certificate:from August 29,2023 to August 28,2026 inclusive

This certificate remains valid only if the certified organization accepts and passes regular surveillance audits.



Shiyanan

Representative of The Company



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C207- M

The validity of this certificate could be confirmed via official Website Of CNCA (www.cnca.gov.cn)
Further to the certificate applicability, please enquire the certified organization: visit www.iso-zcc.com or contact ZCC 020-37889183
151, Fuxing Business Building, Huang Pu Avenue (E.)163, Guangzhou City, Guangdong, China (510620) Guangdong Zhongzhijian Certification Co., Ltd.